## 520,000 GIVE AWAY 📆 🗒



## 盤島賭城亞洲部 2010 幸運3

五月8日——我發 五月 18 日——我要發 五月 28 日 —— 我再發 及五月 9 日 —— 母親節

凡于五月8日或五月18日或五月28日 (下午6點至夜12點之間)光顧輪盤島的客人, 均有機會贏取:

\*\$200 美金賭資及\$100 美金晚餐(The Point) 或 \*\$100 美金賭資 及 \$100 美金晚餐 (The Point)或 \*\$50 美金賭資 及 兩人免費自助餐 或

\* 兩人免費自助餐

請攜帶本人會員卡/身份證件 及本廣告或複印件 到本賭城會員俱樂部 王麗雅主任親自接待辦理

祝各位朋友好運! 祝大家母親節愉快!

> 榮獲 2009 年 "最佳玩 虎機獎和最佳服務獎!







輪盤島賭城地址:1 South Stone St. Wheeling, WV 26003

輪盤島賭場 距離匹兹堡 (以西)55 哩

Special event at WHEELING ISLAND CASINO for Asian Marketing!!! MAY 2010-The LUCKY month of the year

May 8th – I am rich

May 18th I will be rich May 28th I am double rich May 9th MOTHERS DAY

You could have chance to win:

- \* \$200 free play (or bet) and \$100 dinner for you and a guest at the POINTE or
- \* \$100 free play (or bet) and \$100 dinner for you and a guest at the POINTE or
- \* \$50 free play and dinner for you and a guest at the Islander Buffet or
- \* dinner for you and a guest at the Islander Buffet

Please bring Preferred Player Card with Photo ID and a copy of the flyer to the Players Club on May 8th, May 18th, or May 28th and see LIA between 6PM-12AM.

**GOOD LUCK!** Happy Mothers Day!





周日及节假日全天按晚餐价







